
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 26. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 107
Forslag til lov om ændring af årsregnskabsloven, revisorloven og forskellige andre love. 
(Gennemførelse af EU-direktiv om virksomheders bæredygtighedsrapportering og EU-di-
rektiv om forhøjelse af størrelsesgrænser i regnskabsdirektivet m.v.).
Af erhvervsministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 25
Kan ministeren bekræfte, at lovforslaget indeholder en overimplementering af direktivet 
derved, at en børsnoteret SMV, der udgør en koncern, altid skal anvende det fulde 
omfang af rapporteringsstandarderne til bæredygtighedsrapportering på koncernniveau, i 
stedet for selv at kunne vælge om de vil minimumsrapportere for moderselskabet efter 
den reducerede standard for børsnoterede SMV’er, sådan som direktivet foreskriver (og 
eventuelt i tillæg hertil anvende et eller flere moduler i den frivillige SMV-standard på 
koncernniveau, eller som et sidste alternativ vælge at anvende standarderne for store 
virksomheder for den lille eller mellemstore koncern)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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